
  

Orzech, 8 grudnia 2024 

Polski Związek Squasha z siedzibą w Warszawie  
zarejestrowany w Krajowym Rejestrze Sądowym przez  
XII Wydział Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego 
Sądu Rejonowego dla miasta stołecznego Warszawy  
w Warszawie pod numerem 0000714718  

 

PROTOKÓŁ  

Z WALNEGO ZEBRANIA SPRAWOZDAWCZEGO CZŁONKÓW POLSKIEGO ZWIĄZKU SQUASHA 

Z DNIA 8 GRUDNIA 2024 

W dniu 8 grudnia 2024 roku w S4S ul, Bytomska 27 E w Orzechu odbyło się Walne Zebranie 

Sprawozdawcze Członków Polskiego Związku Squasha (PZSQ) za rok 2023.  

Spotkanie rozpoczęło się w pierwszym terminie o godzinie 10:00. 

Punkt 1  

Otwarcie Walnego Zebrania Sprawozdawczego Członków PZSQ zostało dokonane przez 

Prezesa Zarządu Grzegorza Krysiaka, który pełnił funkcję Tymczasowego Przewodniczącego 

Walnego Zebrania. Tymczasowy Przewodniczący stwierdził, że Walne Zebranie 

Sprawozdawcze zostało zwołane prawidłowo. Uprawnionych do wzięcia udziału w Walnym 

Zebraniu jest 7 przedstawicieli Członków, a dziś na Sali było ich 4, co stanowi 57% czyli 

powyżej 50% Członków PZSQ. Wymagane kworum zostało osiągnięte.  

Punkt 2  

Tymczasowy Przewodniczący przechodzi do pkt 2. Projektu Porządku Obrad – wyboru 

Przewodniczącego Walnego Zebrania Członków, Prezes Grzegorz Krysiak zaproponował 

Macieja Kliś na tę funkcję, który wyraził zgodę na kandydowanie. Zgłoszono tylko jednego 

kandydata na funkcję Przewodniczącego Walnego Zebrania Członków.  

  



  

Przystąpiono do głosowania w trybie tajnym.  

Głosowanie numer 1 – wybór Macieja Kliś na Przewodniczącego Walnego Zebrania 

Członków PZSQ (w trybie tajnym, na karcie do głosowania numer 1)  

Za: 4    Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania Uchwały nr 1 Przewodniczącym zostaje Maciej Kliś, który przejmuje 

prowadzenie obrad.  

Przewodniczący przystępuje do wyboru Sekretarza Walnego Zebrania. Przedstawiciel 

Członka PZSQ Łukasz Piasecki zaproponował kandydaturę Rosanny Radlińskiej-Tymy 

przedstawicielki Squashpoint Bydgoszcz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Zgłoszono 

tylko jedną kandydatkę.  

Głosowanie numer 2 - wybór Rosanny Radlińskiej-Tymy na Sekretarza Walnego Zebrania 

Członków PZSQ. (w trybie tajnym, na karcie do głosowania numer 2)  

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania Uchwały nr 2 Sekretarzem Walnego Zebrania zostaje Rosanna 

Radlińska-Tyma 

Przewodniczący przystępuje do wyborów członków Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

Zgłoszone zostają Agata Pawluk członkini Komisji Rewizyjnej oraz Iga Łaba członkini Zarządu 

PZSQ. Kandydatki zgadzają się na kandydowanie. 

Głosowanie numer 3 wybór Agaty Pawluk na Członka Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej 

PZSQ podczas Walnego Zebrania Członków PZSQ. (w trybie tajnym, na karcie do 

głosowania numer 3)  

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

Głosowanie numer 4 wybór Igi Łaby na Członka Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej PZSQ 

podczas Walnego Zebrania Członków PZSQ. (w trybie tajnym, na karcie do głosowania 

numer 4)  

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

 



  

W wyniku głosowania Uchwał nr 3 i 4 Członkami Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej PZSQ 

zostają Agata Pawluk i Iga Łaba. 

Punkt 3  

Przewodniczący Maciej Kliś przedstawił Porządek Obrad Walnego Zebrania Członków 

Polskiego Związku Squasha w pierwszej wersji przesłanej przez Zarząd, poinformował że nie 

wpłynęły żadne propozycje zmian od Członków oraz poprosił o propozycje zmian lub 

uzupełnienia Porządku Obrad, a przy ich braku następnie poddał Porządek Obrad Walnego 

Zebrania pod głosowanie jawne.  

W głosowaniu numer 5 jawne (Uchwała nr 5), wszyscy obecni głosowali za przyjęciem 

Porządku Obrad – 4 głosów za.  

Punkt 4  

Przewodniczący przedstawił Regulamin Walnego Zebrania Członków PZSQ i poddał go pod 

jawne głosowanie.  

Głosowanie numer 6 jawne. Przyjęcie Regulaminu Walnego Zebrania Członków PZSQ  

Za: 4  Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania (Uchwała nr 6) Regulamin Walnego Zebrania Członków został 

przyjęty.  

Punkt 5 

Przewodniczący Maciej Kliś zaproponował przedstawienie sprawozdań Zarządu i 

finansowego a następnie przeprowadzenie łącznej dyskusji – nie został zgłoszony żaden głos 

sprzeciwu. Prezes Grzegorz Krysiak zreferował pracę Zarządu na rok 2023. Pierwsza połowa 

roku przebiegła w miarę bez problemów. Druga połowa roku, to była walka z były prezesem 

Andrzejem Urygą, który blokował prace Zarządu. Nie było też preliminarza budżetowego na 

rok 2023 jak i na rok 2024 pomimo przypomnień. Obszarem finansowym w PZSQ w roku 

2023 zajmował się Andrzej Uryga.   Inni członkowie Zarządu mieli przydzielone obszary, za 

które byli odpowiedzialni zgodnie z uchwałą 2022/09/03 z 30.09.2022. 



  

Grzegorz Krysiak omówił poszczególne punkty sprawozdania merytorycznego: Kadra, 

Juniorzy, Sędziowie, Komisja Techniczna, Komisja Trenerska, współpraca z MSiT. 

Prezes Grzegorz Krysiak przedstawił Sprawozdanie Finansowe:  

Prezes przeprosił za opóźnienie w przesłaniu sprawozdań. Audytorzy pomimo pracy przez 6 

tygodni zakończyli audyt w nocy z 6 na 7 grudnia. 

Sprawozdanie Finansowe 

• Rok finansowy 2023 zakończył się stratą w wysokości 222.008,35 PLN. 

Należy zauważyć, że Związek nie jest podmiotem komercyjnym – nastawionym na 

zysk: celem związku realizacja misji i celów określonych w statucie Związku, zatem w 

pełni uzasadnione jest wydatkowanie środków pozyskanych przez Związek na cele 

statutowe - nie tylko w stosunku do przychodów wykazanych w roku bieżącym, ale 

również w latach poprzednich; 

• Przychody z działalności statutowej Związku z pominięciem przychodów dotacyjnych 

wyniosły w 2023 roku 546.284,05 PLN i były wyższe, niż w roku 2022 o 43%. Na 

przychody składały się głównie przychody z turniejów, PLS, licencji, składek 

członkowskich. W 2023 Związek nie miał żadnych sponsorów.  

• Poprawiła się ściągalność należności bieżących oraz zaległości 

W 2023 roku Związek pozyskał w sumie dotację na łączną kwotę 147.994,03 PLN i była ona 

wyższa od dotacji pozyskanej przez Związek w roku 2022 o 5,7%. 

 Główne koszty Związku to: 

 Kadra narodowa seniorska i juniorska; 

 System rozgrywek (ranking, sędziowanie, wsparcie imprez zwłaszcza 

mistrzowskich); 

 Biuro i księgowość (w tym rozliczenia z MSiT); 

 Komunikacja (w tym utrzymanie strony Związku). 

 Sytuacja płynnościowa Związku na koniec roku była dobra i uległa zasadniczej 

poprawie m.in. poprzez poprawę ściągalności należności (w tym zaległości z lat 

poprzednich), wzrost obrotów i pozostałych przychodów (dotacje). Związek na bieżąco 



  

realizował swoje zobowiązania, a stan kont na dzień 31.12.2023 wynosił 64.707,73 

PLN i był niższy od stanu kont za 2022 rok o 74%, co oznacza, że zasadniczo poprawiła 

się również efektywność wydatkowania środków pozyskiwanych przez Związek. 

 Należności: 

 Należności krótkoterminowe związku wg stanu na dzień 31/12/2023 wynosiły z 

uwzględnieniem rezerwy na należności wątpliwe 92.339,34 PLN i były niższe w 

stosunku do poprzedniego okresu obrachunkowego o 27% przy 43% wzroście 

przychodów; 

 Wskaźnik rotacji należności liczony od należności handlowych (im niższy tym 

lepszy) w roku 2023 wyniósł 59 dni w stosunku do 119 dni w roku 2022, 117 dni 

w roku 2021, 152 dni w roku 2020 i 147 dni w roku 2019; 

 Wg stanu na dzień sporządzenia sprawozdania wartość należności 

przeterminowanych wykazanych w sprawozdaniu za 2023 rok spadła o 

41.750,00 PLN, zatem należy uznać, że w 2024 roku Związek kontynuuje pracę 

nad wyjaśnianiem zaległości z odbiorcami i ich ściąganiem i praca ta przynosi 

wymierne efekty. 

 Koszty ogólnego zarządu: 

 W 2023 roku koszty ogólnego zarządu Związku wyniosły 132.219,64 PLN i były 

wyższe kosztów ogólnego zarządu Związku o 6,5% przy wskaźniku inflacji za 2023 

rok wynoszącym 11,4% i wzroście obrotów o 43%. Należy zatem stwierdzić, że 

wzrost kosztów ogólnych jest całkowicie uzasadniony oraz że środki pozyskiwane 

przez Związek w tym zakresie są wydatkowane efektywnie. 

Perspektywa 2024  

 W 2024 roku Związek planuje kontynuację działań mających na celu realizację jego 

misji i celi statutowych poprzez dalszą poprawę stanu finansów. Wg stanu na koniec 

listopada 2024 przychody z działalności Związku z pominięciem dotacji wyniosły 605 

tys. PLN i były wyższe – porównując do całego 2023 roku – o 11%; 



  

 Przychody dotacyjne wg stanu na koniec listopada 2024 wyniosły zaś 250 tys. PLN i 

były wyższe o 25% od dotacji pozyskanych w roku 2023. 

Punkt 6 

Przewodniczący KR Maciej Kliś przedstawił Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  

Komisja Rewizyjna w składzie Marcin Karwowski, Maciej Kliś, Agata Pawluk pracowała przez 

rok 2023. Wszystkie zaplanowane imprezy się odbyły, szkolenia trenerskie odbywały się 

regularnie. Dotacja MSiT została wykorzystana w całości. Pracowano nad kursem trenerskim 

Level 2. Nie stwierdzono naruszeń finansowych, jednak nie było preliminarza budżetowego 

na rok 2023. Przewodniczący KR brał udział w spotkaniach Zarządu. PJO 2023 wygenerował 

duże wydatki na juniorów nie przewidziane w założonej kwocie przez Andrzeja Urygę. 

Kolejne duże wydatki wygenerowały świadczenia na rzecz trenerów Kadry Narodowej 

(wypłata, US, ZUS – umowy zlecenie). Dotacja MSiT nie została rozliczona w terminie i przez 

to zostały zagrożone finanse Związku. KR poleca na przyszłość: - terminowe rozliczanie 

dotacji MSiT oraz poprawienie wizerunku w MSiT, bo ma to wpływ na wnioskowanie o 

kolejne kwoty na kolejne programy - wprowadzenie automatyzacji przy płatnościach za 

turnieje oraz PLS- wcześniejsze przekazywanie sprawozdania finansowanego do członków 

Związku oraz KR celem rzetelnego zapoznania się ze sprawozdaniem. KR udzieliła już 

ponaglenia w tej sprawie- wprowadzenie zmian w statucie. 

Punkt 7 

Dyskusja 

Porządkowanie uchwał i regulaminów, wprowadzenie turniejów A oraz mistrzowskich na 

Bo5, przejęcie przez PZSQ, strona i media społecznościowe działają bardzo dobrze i są 

jakościowo dobre, Kadra miała wszystko zorganizowane, jeśli chodzi o wyjazdy na turnieje 

mistrzowskiej europejskie. Przeprowadzono dyskusję na temat turniejów A – powinna być 

osoba delegowana, która ma doświadczenie w prowadzeniu takich turniejów. 

Dofinansowanie juniorów, dofinansowanie wpisowego na PJO. Preliminarz budżetowy na 

rok 2025 - będzie sporządzony przez księgowego na podstawie danych z roku 2023 i 2024. 

Następnie przedyskutowano PLS. Squash amatorski będzie również rozwijany. Trwają 



  

obecnie rozmowy z trenerami zza granicy. Do tej pory zgłosił się tylko jeden podmiot na 

członka PZSQ, ale nie przedstawił odpowiednich dokumentów i został poproszony o 

uzupełnienie. W przypadku braku uzupełnienia uchwała o przyjęciu nie zostanie podjęta.  

Po zakończeniu prezentacji i dyskusji zebrani przeszli do głosowań.  

Punkt 8  

Głosowanie nr 7 jawne za przyjęciem Sprawozdania Finansowego oraz Sprawozdania 

Zarządu PZSQ  

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania (Uchwała nr 7) Sprawozdanie Finansowe oraz Sprawozdanie 

Zarządu PZSQ zostały przyjęte.  

Głosowanie nr 8 jawne Wszyscy obecni głosowali (Uchwała nr 8) za przyjęciem 

Sprawozdania Komisji Rewizyjnej PZSQ 

Za: 4   Przeciw: 0   Wtrzymało się: 0  

Punkt 9  

Przewodniczący zarządził glosowania tajne nad absolutorium  

Głosowanie nr 9 tajne (karta do głosowania tajnego nr 5)  

Absolutorium dla Członka Zarządu Grzegorza Krysiaka  

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania (Uchwała nr 9) absolutorium zostało udzielone  

Głosowanie nr 10 tajne (karta do głosowania tajnego nr 6)  

Absolutorium dla Członka Zarządu Igi Łaba  

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania tajne (Uchwała nr 10) absolutorium zostało udzielone  

Głosowanie nr 11 (karta do głosowania tajnego nr 7)  



  

Absolutorium dla Członka Zarządu Rosanna Radlińska-Tyma  

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania tajne (Uchwała nr 11) absolutorium zostało udzielone  

Głosowanie nr 12 (karta do głosowania tajnego nr 8)  

Absolutorium dla Prezesa Andrzeja Uryga   

Za: 0   Przeciw: 4   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania tajne (Uchwała nr 12) absolutorium nie zostało udzielone  

Głosowanie nr 13 (karta do głosowania tajnego nr 9)  

Absolutorium dla Członka Komisji Rewizyjnej Agaty Pawluk   

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania tajne (Uchwała nr 13) absolutorium zostało udzielone  

Głosowanie nr 14 tajne (karta do głosowania tajnego nr 10)  

Absolutorium dla Członka Komisji Rewizyjnej Marcina Karwowskiego 

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0  

W wyniku głosowania (Uchwała nr 14) absolutorium zostało udzielone  

Głosowanie nr 15 tajne (karta do głosowania tajnego nr 11)  

Absolutorium dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Macieja Kliś  

Za: 4   Przeciw: 0   Wstrzymało się: 0 

  



  

Punkt 10 

Wolne wnioski 

Walne Zebranie rekomenduje zwiększenie liczby członków pod warunkiem, że spełniają 

wymagania ustawowe, rzeczywiście prowadzą działalność w sporcie squash i dbają o dobre 

imię związku. Walne Zebranie zobowiązało Zarząd do kwartalnej komunikacji z członkami 

Związku w zakresie spraw bieżących. W związku z rezygnacją Marcina Karwowskiego z 

dniem 8 grudnia 2024 z funkcji Członka Komisji rewizyjnej Maciej Kliś proponuje 

kandydaturę Pawła Winiarczyka, który jest nieobecny, ale wyraził zgodę na piśmie na 

kandydowanie.  

Głosowanie nr 16 tajne (karta do głosowania tajnego nr 12) na powołanie Pawła 

Winiarczyka na Członka Komisji Rewizyjnej 

Za: 4  Przeciw: 0  Wtrzymało się: 0  

Przewodniczący Komisji rewizyjnej na bazie ostatnich doświadczeń przedstawił 

proponowane zmiany statutowe w następującym trybie: 

 konsultacja proponowanych zmian na Walnym Zebraniu; 

 po akceptacji konsultacji z prawnikiem oraz Departamentem prawnym MSiT, 

zaproponowanie zmian na najbliższym Walnym. 

Rekomendacje: 

Maciej Kliś konsultuje sprawy z prawnikiem. 

Następnie jest osobne zebranie - może być online, ale lepiej w realu w sprawie 

proponowanych zmian 

Proponowane zmiany w statucie: 

 Wybór V-ce obligatoryjnie; 

 Reprezentacja dwóch członków Zarządu łącznie; 

 Walne Nadzwyczajne bez 30-dniowego terminu jeżeli sytuacja tego wymaga; 

 Walne Nadzwyczajne zwoływane także przez KR - bez 30 dniowego terminu z min 50% 

poparciem członków; 



  

 Obieg dokumentów do WN - wykreślić „list polecony”; 

 Ograniczenie władzy Prezesa - obniżenie progu 70%; 

 Regulamin pracy Zarządu; 

Punkt 11  

Przewodniczący dziękuje wszystkim za przybycie i udział i tym samym zamyka Walne 

Zebranie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół Sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach.  

________________________ 

Przewodniczący 

________________________ 

Sekretarz 

 

  



  

Lista załączników: 

1. Lista obecności Członków na Walnym Zebraniu Członków. 

2. Lista obecności gości na Walnym Zebraniu Członków. 

3. Regulamin Walnego Zebrania Członków. 

4. Porządek Obrad Walnego Zebrania Członków. 

5. Sprawozdanie Zarządu. 

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

7. Protokół Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

8. Protokoły indywidualnych głosowań w liczbie 16. 
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